
 

                                                 

 

Motion om träbyggnation 

 

Det finns många fördelar med att bygga i trä: 

 

- 40% lägre koldioxidutsläpp jämfört med betonghus, snabbare byggprocess, det 

blir billigare, det skapar fler jobb på landsbygden, materialet är förnybart, det är 

ett lätt material och det minskar transporterna med 60-70% jämfört med betong. 

 

Nackdelen kan vara att det fortfarande saknas kunskap hos arkitekter och andra 

som driver byggprocessen men även här ökar kunskaperna. 

Vi har nu chansen  att bidra till denna positiva  utveckling genom att bygga  nya 

sjukhuset och andra byggnader i trä eller med en kombination av trä och betong. 

 

Vänsterpartiet yrkar därför att: 

 

Region Kronoberg beslutar att i framtida byggnationer i första hand bygga i trä 

eller trä kombinerat med betong. 

 

 

 

Ljungby den 23 augusti 2020 

 

 

För Vänsterpartiet Kronobergs regiongrupp 

Kerstin Wiréhn 

 

 


